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Good Day all BBRGC Hunting members.

This is this time of the year, when we get ready for the upcoming fall hunting seasons.
All shooting qualifications that took place previously have expired. Therefore all will require to qualify for 2021-22 fall hunting season. * Please see note below.
We will conduct 4 qualification sessions this late summer/early fall to allow for the all to qualify. Remember if you want to hunt then you have to make one of the 4 Shooting Qualification/Safety Brief sessions.
We plan to hold both hunter shooting qualifications and briefings at the Langemark range and the Indoor Archery Range with the briefing to be held in the Indoor Archery Range, after the shoot. 
Dates TBD as we need to confirm dates with the Shooting Directors.
Please show up at 0800 hrs as all must receive a range safety brief prior to shooting on the range.
Ensure you have all pertinent info required such as outdoor card, turkey license, team captain’s name, membership #, and postal code. If you are not on a team for the hunt please let your hunting directors know and they will try to ensure that you get on a team as you cannot hunt Turkey or deer in the CDH alone on the base. Remember you must qualify with the weapon you intend to hunt with so if you plan to hunt turkey and deer bring both guns/barrels. 3 slugs in an 8 inch circle for deer and 6 pellets on the head/neck area on target for turkey. Both at 25 yards. For Archery 3 arrows/bolts in 8 inch circle at 20 yards.
Archery qualification, at the indoor range, will be carried out on the same dates before and after the hunting briefing.
Plan to be available for the briefing at NLT 11:00 hrs.
Good Luck too all in your hunt!!!
· NOTE:  the club can only allow for Regular and Ordinary members to hunt and use the ranges at this time. That being said hopefully this restriction on the Associate members will be lifted NLT 06 Sep however we cannot make any promises. Your hunting Directors will try to get permission through the club President for all to attend the Shooting Qualification/ Safety Brief as they happen, again “NO PROMISES”

We are expecting that the hunting on base will return to a more normal state this fall but that will depend on COVID the variants as well as decisions made by CAF based on the info provided by or nations health experts.

Thank you 
Glen P Miller                                               Jason Killion
Hunting Director                                          Asst Hunting Director



Bonjour à tous les membres du club. 
Nous voici déjà rendu au temps de l’année ou nous nous préparons pour la saison de chasse automnale. 
Toutes les qualifications de tirs précédentes sont maintenant expirées donc nous devons tous se qualifier pour la saison de chasse 2021-2022. * Voir la note ci-dessous.
Il y aura 4 sessions de qualifications qui auront lieu à la fin de l’été et début de l’automne pour permettre à tous de se qualifier. Donc rappeler vous que si vous voulez chasser, vous devez d’abord participer à une des 4 sessions de qualifications et participer au briefing de sécurité. 
Nous planifions d’avoir la session de tir et le briefing de sécurité au champ de tir Langemark range et au champ de tir à l’arc intérieur avec le briefing de sécurité sur place. 
Les dates sont à déterminer et doivent être confirmé avec les directeurs de tirs.
Prière de vous présenter a 0800hrs car tous devront recevoir le briefing de sécurité des contrôleurs de champ de tirs avant d’aller faire la qualification de tir. 

Assurer vous d’avoir tout l’information nécessaire, Carte plein air, licence aux dindons, nom du capitaine d’équipe, numéro de membre, code postal. Si vous Navez pas d’équipe pour la chasse, prière d’informer le directeur de chasse et ils vont s’assurer de vous trouver une équipe car vous ne pouvez pas chasser le dindon ou le chevreuil seul durant la chasse contrôler. Vous devez vous qualifier avec l’arme que vous avez l’intentions d’utiliser pour la chasse, si vous avez l’intention de chasser le dindon et le chevreuil, oublier pas d’apporter les deux armes ou cannons. 
3 boulets/slug dans un cercle de 8 pouces pour chevreuil @ 25 verges
6 plombs dans la tête/cou du dindon @ 25 verges
3 flèches dans un cercle de 8 pouces @ 20 Verges
Les qualifications de tir à l’arc auront lieu les mêmes dates avant et après le briefing de sécurité.
Planifier d’être disponible pour le briefing de sécurité au plus tard 1100hrs.
Bonne chance à tous. 

· NOTE : le club peut seulement permettre pour les membres réguliers at ordinaire de chasser et utiliser les champs de tir à ce point. Espérant que les restrictions pour les membres associes soit lever au plus tard le 06 Sept, mais nous ne pouvons rien promettre. 

Nous espérons que les activités du club reviendrons a la normal sous peu, mais le tout dépends des nouvelle variantes de la COVID-19 et aussi des décisions prisent par les FAC basés sur l’information des experts de la santé. 

Merci. 

Glen Miller                                                                            Jason Killion
Directeur de chasse                                                              Assistant Directeur de chasse
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